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21. juni 2018 

Svar på Finansudvalgets spørgsmål nr. 360 (Alm. del) af 25. maj 
2018 stillet efter ønske fra Benny Engelbrecht (S)  

Spørgsmål 

Vil ministeren i tabelform oplyse antallet af fuldtidsbeskæftigede lønmodtagere i 

hhv. kommunerne samlet set og for hvert enkelt kommune fra 1. kvartal 2015 og 

til og med 1. kvartal 2018 (senest mulige kvartal) fordelt på formålene: 

•Generelle offentlige tjenester (ifølge COFOG klassifikation 1.1-1.8) 

•Forsvar (ifølge COFOG klassifikation 2.1-2.5) 

•Offentlig orden og sikkerhed (ifølge COFOG klassifikation 3.1-3.6) 

•Økonomiske anliggender (ifølge COFOG klassifikation 4.1-4.9) 

•Miljøbeskyttelse (ifølge COFOG klassifikation 5.1-5.6) 

•Boliger og offentlige faciliteter (ifølge COFOG klassifikation 6.1-6.6) 

•Sundhedsvæsen (ifølge COFOG klassifikation 7.1-7.6) 

•Fritid, kultur og religion (ifølge COFOG klassifikation 8.1-8.6) 

•Undervisning (ifølge COFOG klassifikation 9.1-9.8) 

•Social beskyttelse (ifølge COFOG klassifikation 10.1-10.9)? 

 

Svar 

En opgørelse af antallet af fuldtidsbeskæftigede lønmodtagere i hver enkelt kom-

mune fordelt på COFOG-grupper offentliggøres ikke af Danmarks Statistik. Sam-

tidig vurderer Danmarks Statistik, at det ikke er hensigtsmæssigt at opgøre den 

kommunale beskæftigelse fordelt på kommuner og COFOG-grupper på baggrund 

af et særudtræk, idet datamaterialet kvalitetsmæssigt ikke kan bære et så detaljeret 

niveau. 

 

For en opgørelse af antallet af fuldtidsbeskæftigede lønmodtagere i kommunerne 

samlet set fordelt på COFOG-grupper fra 1. kvartal 2015 til 1. kvartal 2018 henvi-

ses til svar på Finansudvalgets spørgsmål nr. 359 (Alm. del) af 25. maj 2018. 

 

 

Med venlig hilsen 

 

 

Kristian Jensen 

Finansminister 
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